
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Ældreministeren

Dato: 22. november 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål T

Hvordan forklarer ministeren, at der er blevet 3.700 færre ansatte i ældreplejen, siden

valget i 2015? Og hvordan hænger det sammen med muligheden for at sikre en værdig

ældrepleje, når der bliver færre medarbejdere til et voksende antal ældre? Der henvises

til AE-rådets analyse af udviklingen i antallet af medarbejdere i ældreplejen, ”Velfærds-

danmark: Flere ældre – færre til at tage sig af dem” af 13. nov. 2018.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (S).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt

formand
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